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Kadıköy Merkez Nazım İmar Planı katılım çalışmaları kapsamında Moda Gönüllüleri ile

birebir görüşme gerçekleştirilmiştir. Kadıköy Merkez katılım süreci, yapılan ve

planlanan saha etkinlikleri, plan içeriği ve hedeflenenler anlatılmıştır.

Moda İskelesi’nin tekrardan kullanıma açılmasından memnun olunduğu belirtilmiştir.

İlerleyen zamanlarda iskelenin Bostancı ve Adalar’a da sefer vermesinin faydalı

olacağı ifade edilmiştir. Eskiden kullanıma açık olan Caddebostan İskelesi gibi eski

iskelelerin de hayata geri kazandırılması gerektiği vurgulanmıştır.

Moda Gönüllüleri Evi’nin yaklaşık yirmi senedir her yerden gelen kullanıcılara açık

olduğu ve yalnızca Modalılara hizmet vermediği ifade edilmiştir. Kullanıcılarının büyük

bir çoğunluğunun Caferağa’da ikamet etmediği vurgulanmıştır.

Yapılan etkinlikler ve sanat çalışmaları pandemi sonrasında yeniden canlansa da bu

atölyelerin ürünlerini sergilemek için bir alan olmadığı ifade edilmiştir. Diğer halkevleri

ile ortaklaşa kullanılabilecek bir sanat mekanı ihtiyacı olduğu belirtilmiştir.
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Kadıköy’ün geçmişten bu yana hep merkez özelliği taşıdığı ve insanları çeken bir

yapısı olduğu irdelenmiştir. Günümüzde ise markalaşan bir “Kadıköy Merkez” olduğu

ifade edilerek daha önce görülmemiş bir kalabalık çektiği belirtilmiştir.

Ziyaretçilere hizmet verebilecek alternatif ulaşım sistemleri veya mevcut tramvayın

kapasitesinin genişletilmesi önerilmiştir.

Kadıköy’ün ve özellikle Moda semtinin kendine özgü ve değer katan bir kent mekanı

olduğu ifade edilmiştir.


